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Ik kan me ook voorstellen dat we met incidentele middelen juist kunnen inzetten op het vasthouden van de verworvenheden van

de crisis. Hoe houden we de versterkte samenwerking vast, en versterken we de infrastructuur in de regio. In de eerste lijn moet
daar nog heel veel gebeuren. Zeker met de arbeidsmarkttekorten die dreigen.
Als we, conform de contourennota, meer focus willen op de regio, dan zou het goed zijn daar menskracht in te zetten om de boel

te organiseren.
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Ha allemaal,

Ergens sluit deze vraag wel aan bij de exercitie waa 5.1.2e ee bezig zijn rond een nieuwe HLA reeks. Zij gaan hiervoor

ook in kaart brengen welke intensiveringen de komende kabinetsperiode nodig zijn. We zouden hen kunnen vragen daarbij ook

na te denken welke incidentele uitgaven daarbij zouden kunnen helpen (die we mogelijk in dit fonds kwijt zouden kunnen)?
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...en de bijlage spreken van tot 2026, dus heb die vraag al weer even teruggelegd.

Eerste stap nu: wie van CZ, MEVA en Innovatie kunnen aan de slag (mogelijk ook met Z en PZO) op het curatieve deel.
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Hallo allemaal,

Wellicht ook goed om bij FEZ/Fin na te gaan in hoeverre zij bereid zijn mee te werken aan kasschuiven. Zo zouden we de middelen

in één jaar bij de EU kunnen claimen en deze vervolgens met kasschuiven over de jaren kunnen uitsmeren (mits de regels van de

EU dit toelaten). Fin zou hier niet op tegen moeten zijn aangezien het in mijn optiek niet van invloed is op hun EMU saldo

aangezien het om extra middelen gaat.

De oorspronkelijke mail geeft aan dat besluitvorming over het RRF wordt overgelaten aan het volgend kabinet. Het lijkt me dan

sowieso niet waarschijnlijk dat we deze middelen in 2021 gaan uitgeven (ik neem hierbij overigens aan dat de middelen van de EU

incidenteel in 2021 beschikbaar worden gesteld).
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HilEEER snap de nadelen van eenmalig. Maar betreft geld uit EU dat we eenmalig krijgen. Denk dat we dat niet meer

kunnen beinvloeden. Snap je punt goedkoop duurkoop niet goed.

Wat mogelijk wel zou kunnen is als we kunnen bedenken waar/bij welke club we het geld kunnen wegzetten op een

manier dat wij het hebben betaald volgend jaar maar het later kan worden uitbetaald (fonds constructie).

Bullits lijken me helemaal goed. Wie kunnen we vragen hiermee aan de slag te gaan samen met collega directies die het

aangaat?
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HaIEEE
Mijn idee is dat we op zich wel een voorstelletje kunnen maken over het flexibel opschalen van zorg in tijden van crisis. Dus geld
voor het maken van een plan met elementen als:

- Opleiding
- Codrdinatie

- Informatie-uitwisseling
- Infrastructuur.

Ik vind het wel lastig dat het alleen om incidentele middelen gaat; want uiteindelijk wil je een nieuwe (crisisbestendige)
structuur ook in stand houden en daar moet dan eigen geld bij. En als je een plan maakt, moet het ook uitgevoerd worden, dus

daar ga je dan ook niet meer onderuit komen.

Dus een strategische vraag is of we hiermee niet een soort "goedkoop is duurkoop” naar binnen halen.

Groeten, ERE]

dubbel



Pagina's zijn verwijderd 976101

3-3

dubbel


